
Zápis č. 17

ze zasedání Výboru pro regionální rozvoj

Zastupitelstva Olomouckého kraje

ze dne 5. prosince 2011

Přítomni: Nepřítomni:

František Kubíček

Ing. Jaromír Czmero

Miloslav Číhal 

Ing. Petr Krill 

Ing. Martin Kučera

Mgr. Zdeněk Lakomý

Ing. Jitka Palková 

Ing. Marek Podlaha

Ing. Jaromír Řezáč 

Pavel Stejskal 

Ing. Miroslav Študent 

Josef Švec

 PhDr. Jan Závěšický  

Omluveni: 

Ing. Miroslav Kapoun

Mgr. Eduard Kavala

Ing. Josef Kopečný

Ing. Jiří Krátký 

Mgr. Josef Kulíšek 

Ing. Pavel Martínek 

RSDr. Josef Nekl

Ing. Marek Pazdera 

Tajemník: Hosté:

Ing. Michaela Pruknerová Ing. Petr Kostelecký, sládek litovelského pivovaru

Garant za Radu Olomouckého kraje:

Ing. Pavel Horák

Program:
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1. Úvod, kontrola usnesení 

2. Aktuální informace z ROK, ZOK

3. Seznámení s rozvojovými záměry Pivovaru Litovel a. s., včetně prohlídky

4. Různé

Zápis:

1. Úvod, kontrola usnesení

Úvodem  zasedání  přivítal  náměstek  Ing.  Pavel  Horák  všechny  přítomné,
zkonstatoval, že je zasedání usnášeníschopné a poděkoval za celoroční účast všem
členům výboru.  Následně přikročil k dalšímu bodu jednání.

2. Aktuální informace z ROK, ZOK. 

Ing.  Horák  informoval  o  činnosti  zastupitelstva.  To  schválilo  založení  agentury
OK4Inovace.  Náměstek  dále  vyjmenoval  všechny  zakládající  členy této  agentury,
která  začne  pracovat  již  koncem  tohoto  roku.  Zaměří  se  zejména  na  inovační
vouchery, podporu inovačních studijních oborů apod. Dále Ing. Horák upozornil na
přihlášení Olomouckého kraje do soutěže o podnikatelský region roku. Rada dále
projednala podmínky fungování Programu obnovy venkova. Ing. Horák upozornil také
na nový zákon o odpadech a nutnosti účelnějšího řešení jeho likvidace. Následně se
dotkl plánovaných aktivit  na příští  rok, kterými jsou například již zmíněné inovační
vouchery, nebo otázka další budoucnosti regionálního letiště Přerov. V březnu vláda
rozhodne o operačních programech všech regionů a problematice kohezní politiky po
roce 2014. Tajemnice výboru Ing. Michaela Pruknerová k tomuto tématu podotkla, že
právě kohezní politika by byla vhodným tématem k projednání na nejbližším zasedání
Výboru pro regionální rozvoj. 

3. Seznámení s rozvojovými záměry Pivovaru Litovel a.s., včetně prohlídky

Členové  výboru  si  prohlédli  provoz  litovelského  pivovaru  s odborným  výkladem
sládka Ing. Petra Kosteleckého. Seznámili se s historií pivovaru, vývojem a plány na
jeho rozvoj. Sládek představil  nové výrobky a pohovořil  o možnostech vybudování
podnikové prodejny, jejíž vznik, stejně jako další podnikatelské aktivity pivovaru, brzdí
chybějící územní plán města Litovle.  

4. Různé

K tomuto bodu nebyly žádné příspěvky.  Náměstek Horák proto spolu s předsedou
výboru Františkem Kubíčkem poděkoval všem za účast, popřál hezké vánoční svátky
a ukončil zasedání. 

.

V Olomouci 6. 12. 2011

……………………………….
František Kubíček
předseda výboru

Příloha: Prezenční listina
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